

Title (en)

Unit for dispensing bags of gloves.

Title (de)

Einheit zur Ausgabe von in Beuteln verpackten Handschuhen.

Title (fr)

Module de distribution de sachets de gants.

Publication

EP 0305236 A1 19890301 (FR)

Application

EP 88401933 A 19880725

Priority

FR 8711550 A 19870813

Abstract (en)

This unit comprises a housing (3) adapted in order to contain at least one stack of bags (1) which are disposed horizontally and contain gloves (2), at least one slot (6a, 6b) for manual removal of the successive bags (1) being made at the base of a wall (7) of the housing (3), and a standard hand shape (8), corresponding to the size of the gloves (2), is cut into this wall (7), the said shape being connected at its base via a folding line (9) to the wall (7) of the housing (3) so that it can be tilted towards the inside of the said housing by having the hand of a user pressed against it and can return to its initial position when the hand no longer presses against it. The horizontal presentation of the stacked gloves housed in the unit eliminates, for the distributor, all the long and laborious operations of manually placing the bags on the conventional rods, very often combined with price ticketing, and avoids preliminary opening of the bags for trying-on of the gloves. The application of the bar code and its operation dispenses with price-ticketing, and this unit for presenting the product eliminates all marketing operations. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ce module comporte un boîtier (3) adapté pour contenir au moins un empilement de sachets (1) disposés horizontalement et contenant des gants (2), au moins une fente (6a, 6b) d'extraction manuelle des sachets successifs (1) étant ménagée à la base d'une paroi (7) du boîtier (3), et dans cette paroi (7) est découpée une main-étalon (8) correspondant à la taille des gants (2), reliée à sa base par une ligne de pliage (9) à la paroi (7) du boîtier (3) de manière à pouvoir être inclinée vers l'intérieur dudit boîtier par appui d'une main d'un utilisateur, et à pouvoir revenir à sa position initiale dès cessation de l'appui de la main. La présentation horizontale des gants en empilements logés dans le module supprime pour le distributeur toutes les opérations longues et onéreuses de mise en place manuelle des sachets sur les broches habituelles, très souvent conjuguées avec l'étiquetage des prix, et évite l'ouverture préalable des sachets pour essayage des gants. L'application du code barre et sa mise opérationnelle suppriment l'étiquetage du prix et ce module de présentation du produit élimine toutes opérations de marchandisage.

IPC 1-7

B65D 83/08

IPC 8 full level

B65D 83/0808 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 83/0805 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 4170325 A 19791009 - MEYERS GEORGE L [US], et al
- [A] DE 2920127 A1 19801127 - KERR GMBH
- [A] US 4382526 A 19830510 - STONE ORISON W
- [A] US 3450308 A 19690617 - SCHOENEFELD WILLIAM C

Cited by

FR2737398A1; US5088620A; AU656971B2; US11478319B1; US7743920B1; US7931144B2; GB2355176A; GB2355178A; GB2355178B; US5570808A; US7699189B2; US7731056B2; WO9704714A1; WO2007107894A1; WO9406329A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0305236 A1 19890301; FR 2619364 A1 19890217; FR 2619364 B1 19900112

DOCDB simple family (application)

EP 88401933 A 19880725; FR 8711550 A 19870813